

# 希薇雅·惠特洛克領導獎

希薇雅·惠特洛克領導獎每年獎勵一名積極致力於在扶輪推動女性發展的扶輪社員(無論性別和扶輪任期如何)。該獎項最初由一群扶輪社員於 2017 年設立，以第一位女性扶輪社社長希薇雅·惠特洛克博士(Dr. Sylvia Whitlock) 命名，希薇雅後來透過扶輪引領為世界各地女性帶來改變。

每年 8 月 1 日至 31 日期間，任何社員均可提名另一位信譽良好的社員獲得此獎項。去年，印度馬哈拉施特拉邦浦那德干(Pune Deccan)扶輪社員曼喬·帕德克 (Manjoo Phadke) 因戮力不懈工作使超過 10 萬名婦女和女孩受益而獲獎。切勿錯過使您附近的區域中在扶輪提升女性而成就優異者獲得表彰的機會。

2024 年 8 月 1 日

註：3481 地區呂錦美前總監 PDG May 是該獎項第一屆得獎人，請參見台灣扶輪月刊 2023 年 5 月號報導

[https://taiwan-rotary.org/ebooks/detail\\_list.php?eid=95&id=3504](https://taiwan-rotary.org/ebooks/detail_list.php?eid=95&id=3504)

[https://taiwan-rotary.org/ebooks/detail\\_list.php?eid=95&id=3486](https://taiwan-rotary.org/ebooks/detail_list.php?eid=95&id=3486)

台灣扶輪月刊 譯 2024-8-5

資料來源：<https://my.rotary.org/en/nominate-fellow-members-sylvia-whitlock-leadership-award>

## Sylvia Whitlock Leadership Award

The Sylvia Whitlock Leadership Award honors one Rotary member each year – regardless of gender and Rotary tenure – for actively working to advance women in Rotary. Originally established by a group of Rotarians in 2017, the award is named after Dr. Sylvia Whitlock, the first female Rotary club president who went on to lead change for women around the world through Rotary.

Any member can nominate another member in good standing for this award between 1-31 August each year. Last year, Manjoo Phadke, a member of the Rotary Club of Pune Deccan, Maharashtra, India, was recognized for her tireless work that benefited over 100,000 women and girls. Don't miss your chance to recognize the amazing work being done in your area to advance women in Rotary.

1-Aug-2024